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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 6. redni seji, dne 18. 6. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 5. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 29. 5. 2019, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 6. 
redni seji, dne 18. 6. 2019, sprejme  

ZAPISNIK 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 29. 5. 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, Mag. 
Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Marija Volmajer, Drago Perger, Simona Balan - 
predstavniki Doma Danice Vogrinec Maribor, Janko Širec - direktor Komunalnega 
podjetja Ptuj d.d. 

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani Občinskega 
sveta niso podali pripomb in ga dal na glasovanje ter predlagal spremembo vrstnega 
reda, in sicer uvrstitev točke 5 in 6 na točko 3 in 4. 

 



 

SKLEP ŠT. 38 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 4. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o soglasju k ceni storitve pomoči »družini na domu«. 
4. Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 

gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d., v Občini Cerkvenjak.  

5. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo 
pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak. 

6. Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
7. Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2019. 
8. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 4. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 4. redne seje in sprejeli 

SKLEP ŠT. 39 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 5. redni seji, dne 29. 5. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 4. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 10. 4. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   



 

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)    Sklep o soglasju k ceni storitve pomoči »družini na domu«. 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo predstavnikom Doma Danice Vogrinec, 
novemu izvajalcu storitve pomoči družini na domu. 

Ga. Marija Volmajer strokovni vodja Doma Danice Vogrinec Maribor, je predstavila 
delovanje in organiziranost Doma Danice Vogrinec Maribor ter razlog za prevzem 
izvajanja programa pomoči na domu od Centra za socialno delo. Pojasnila je, da bodo 
prevzeli tudi delavke izvajalke pomoči na domu, ki so bila zaposlene na CSD. 

Ga. Simona Balan, računovodja v Domu Danice Vogrinec Maribor, je predstavila 
oblikovanje cene v skladu z veljavno zakonodajo in poudarila, da je cena višja od 
preteklega leta, na kar je vplivalo tudi povečanje stroškov plač in večji znesek regresa 
za letni dopust, kar je zakonska dolžnost izvajalca.  

G. Drago Perger koordinator programa pomoči na domu v Domu Danice Vogrinec 
Maribor, je predstavil razlike glede na izvajanje programa s strani Centra za socialno 
delo in pojasnil, da je občina dolžna zakonsko zagotoviti izvajanje pomoči družini na 
domu. Poudaril je, da bo boljša oskrba uporabnikov predvsem zaradi večjega števila 
zaposlenih, zagotavljali pa bodo tudi boljše materiale. Razlika bo tudi pri plačilu za 
občine - občina bo plačevala samo efektivno opravljene ure pri uporabnikih. 

Župan Marjan Žmavc preda besedo predsedniku Odbora za negospodarske javne 
službe, g. Andreju Kocbeku. 

G. Andrej Kocbek pojasni, da se je odbor sestal na prvi redni seji in predlagano točko 
obravnaval. S predlagano ceno in izračunom cene so se člani odbora strinjali. Pojasnil 
je, da bo podražitev cene vplivala na stroške občine in ne na stroške uporabnika, za 
katere ostaja cena nespremenjena. Člani odbora so podali pozitivno mnenje k 
predlagani ceni storitve pomoči na domu in predlagajo Občinskemu svetu potrditev 
sklepa. 

Ga. Simona Kramberger je pojasnila, da bo glede na podlagi opravljene analize in 
sedaj opravljenih pomoči na domu, po tem predlaganem obračunu strošek za občino 
nižji, kot je bil do sedaj. 

 



 

Razprava: 

/ 

 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 40 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin 
št. 46/2016), 99. čl. Zakona o socialnem varstvu (Uradni list RS, št. 3/07 – uradno 
prečiščeno besedilo, 23/07 – popr., 41/07 – popr., 61/10 – ZSVarPre, 62/10 – 
ZUPJS, 57/12, 39/16, 52/16 – ZPPreb-1, 15/17 – DZ, 29/17, 54/17, 21/18 – ZNOrg, 
31/18 – ZOA-A in 28/19) in 37. člena Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen 
socialno varstvenih storitev (Uradni list RS, št. 87/06, 127/06, 8/07, 51/08, 5/09 in 
6/12), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji, dne 29. 5. 2019, 
sprejme Sklep o soglasju k ceni storitve “pomoči družini na domu”, v vsebini kot 
je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4)  Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 
gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d., v Občini Cerkvenjak.  

 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo direktorju KP Ptuj d.d., g. Janku Šircu, da poda 
obrazložitev predlaganega sklepa in povišanja cene. 

 



 

G. Janko Širec – direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. pove, da je zadnji dvig cene 
bil leta 2014. Od takrat so narasli stroški energije, dela ipd., zato se predlaga dvig 
cene vode za 0,8 €. Predlaga pa se tudi dvig omrežnine v višini 1,50 €, zaradi 
zamenjave števcev (v obdobju 10 let) z digitalnimi in obnovo hišnih priključkov. Nova 
cena bi pričela veljati s 1. 7. 2019, v kolikor bi vse občine potrdile predlagano ceno. 

Mag. Mirko Žmavc, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je pojasnil, da se je odbor sestal pred sejo. Po temeljiti 
razlagi direktorja KP Ptuj d.d., g. Širca, so člani odbora zavzeli stališče, da so razlogi 
za povišanje upravičeni in predlagajo Občinskemu svetu potrditev. 

Razprava:  

V razpravi so sodelovali g. Andrej Kocbek, g. Franc Zorko, ga. Simona Firbas in mag. 
Mirko Žmavc. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 41 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 
109/12 in 76/17) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. 
redni seji, dne 29. 5. 2019, sprejme Sklep o soglasju k spremembi cene storitve 
obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno 
vodo v upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

Ad 5) Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo 
pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak. 

 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 

Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da je odlok v drugem branju in predstavila 
vsebino predlaganega odloka, ki je v enaki vsebini, kot je bil predlagan v prvem branju. 

Razprava: 

/ 

 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 42 

Na podlagi 109. in 132. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 
61/2017) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski svet 
Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji dne 29. 5. 2019, sprejme Odlok o 
določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6)   Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo ravnatelju mag. Mirku Žmavcu in Andreju 
Kocbeku predsedniku Odbora za negospodarske javne službe. 



 

Mag. Mirko Žmavc je predstavil predlagani sklep o določitvi cene programov Vrtca 
Cerkvenjak, kar je predstavljeno tudi v gradivu. Predstavil je primerjave cen vrtcev v 
Upravni enoti Lenart in pojasnil, da starši plačujejo v povprečju 35 % ekonomske cene. 
Zadnji dvig cene je bil v letu 2017, od takrat so se povišali stroški energentov, plač, 
napredovanja plač zaposlenih, ipd. Pove, da je vrtec trenutno poln, vendar pa se 
število otrok skozi leto spreminja.  

Ob 17.59 se seje udeleži član OS g. Primož Čuček. 

G. Andrej Kocbek, predsednik Odbora za negospodarske javne službe je povedal, da 
je odbor predlagano povišanje obravnaval na seji odbora. Člani so imeli pomisleke oz. 
vprašanja glede majhne razlike med ceno za prvo in drugo starostno skupino. 
Ugotavljajo, da bo največji delež povišanja ekonomske cene pokrila občina. Člani 
odbora so soglasno sprejeli sklep, da se strinjajo s predlagano povišano ekonomsko 
ceno.  

Razprava:  

G. Primož Čuček pripomni, da nekatere občine upoštevajo olajšavo za stanovanjski 
kredit oz. znižanje plačilnega razreda.  

Mag. Mirko Žmavc se izloči iz glasovanja o predlaganem Sklepu o določitvi cene 
programov vrtca Cerkvenjak. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 43 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), 30. in 31. čl. Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – 
uradno prečiščeno besedilo, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 62/10 – ZUPJS, 94/10 
– ZIU, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 55/17), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 5. redni seji dne 29. 5. 2019, sprejme Sklep o določitvi cene programov 
vrtca Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7)   Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2019. 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Franciju Zorku predsedniku Komisije za 
nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak. 

G. Franc Zorko, predsednik Komisije za nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak, je 
povedal, da je Komisija na javni razpis prejela 9 pobud za podelitev občinskih priznanj. 
En predlog je bil naknadno umaknjen in ga je Komisija tudi upoštevala. Podanih je 
osem predlogov za podelitev priznanj, kar je predstavljeno v predlaganem predlogu 
sklepa, ki ga je v nadaljevanju predstavil. 

G. Franc Zorko je povedal tudi, da so člani Komisije na seji zavzeli stališče, da bi 
Odlok o priznanjih Občine Cerkvenjak bilo potrebno dopolniti v delu, ki opredeljuje 
kriterije za posamezna priznanja. O predlogu se bo pogovoril z županom. 

Razprava:  

V razpravi so sodelovali g. Andrej Kocbek, mag. Mirko Žmavc, g. Primož Čuček, ga. 
Simona Firbas in g. Franc Zorko. 

 

G. Franc Zorko se kot predlagani prejemnik Srebrnega grba Občine Cerkvenjak izloči 
iz glasovanja o predlaganem Sklepu o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak 
v letu 2019. 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 44 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO 
in 76/16 – odl. US), 6. in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni 
seji, dne 29. 5. 2019, sprejme Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine 
Cerkvenjak v letu 2019, v vsebini kot je predlagan. 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Franc Zorko  NE   

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 8)   Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Ga. Irena Kozar opozori na udarne jame na cesti v Osojnici. 
 
G. Marko Kocbek pove, da bodo udarne jame sanirane takoj ob lepem vremenu. 
 
Ga. Simona Firbas vpraša kdaj bo izveden odvoz kanalet pri Dajčmanu. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da smo že poskusili z odvozom, vendar zaradi teže nismo 
uspeli. Potrebno bo dvigalo. 
 
G. Franc Zorko se zahvali za že prejeti odgovor na vprašanje glede poračuna oz. 
dviga cene odvoza smeti po elektronski pošti. Prebere vsebino odgovora, ki ga je 
prejel od direktorja OU mag. Vita Kranerja iz katerega je razvidno, da ne gre za 
povišanje cene, ampak za poračun glede na opravljeno analizo pri določitvi cene ob 
prijavi na podelitev koncesije. 
 
Mag. Vito Kraner prenese obrazložitev s strani koncesionarja, ki je bila podana na 
sestanku, in sicer, da so dejanske količine odloženih odpadkov, predvsem kosovnih, 
bistveno višje od predvidenih količin ob prijavi na razpis za podelitev koncesije. Pove 
tudi, da je občina dodatno plačala odvoz odpadkov, ki niso bili upravičeni kot kosovni 
odpadki in so jih občani nastavili za odvoz. 
 
G. Primož Čuček opozori, da bi bilo potrebno tehtanje odloženih odpadkov od 
gospodinjstev. 
 
G. Franc Bratkovič opaža na terenu, da je kosovnih odpadkov bilo bistveno manj kot v 
preteklih letih. Opozori tudi, da koncesionar pri odvozu ne ločuje odpadkov, ampak vse 
odpelje z enim vozilom. 
 
G. Denis Ploj predlaga, da se pripravi analiza zbranih kosovnih odpadkov v preteklih 
letih, v primerjavi z letošnjim letom in količino zbranih odpadkov in odloženih s strani 
koncesionarja. 
 
G. Andrej Kocbek predlaga tehtanje odloženih odpadkov, kot imajo to urejeno v Občini 
Bled in izrazi mnenje, da občani odpadkov v tem primeru ne bi odlagali v naravo. Pove 
tudi, da je dobil opozorila na terenu, da nekatera gospodinjstva v občini nimajo 
urejenega odvoza odpadkov. 
 
Ga. Simona Firbas predlaga, da se sčisti potok ob regionalni cesti v Stanetincih, pri 
Stergarju. 



 

 
G. Primož Čuček prosi za pojasnilo glede izvedbe oz. realizacije projekta obnove RC 
439 od Peščenega Vrha do POC v Brengovi. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da so se dela pričela in se izvajajo glede na vremenske 
razmere. Dela v centru Cerkvenjaka se bodo pričela po občinskem prazniku. 
 
G. Marko Kocbek opozori tudi, da je izvajalec vezan na zapore ceste, odobrene s 
strani DRSI. 
 
G. Primož Čuček vpraša ali so kakšne informacije glede izgradnje poslovnega objekta 
v Cerkvenjaku. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da je že večkrat po telefonu klical g. Pintariča, vendar se 
ne oglasi na telefonski klic. S strani Mercatorja je dobil informacijo, da so 15. 4. 2019 
investitorju dali ponudbo za najem objekta in še od investitorja niso dobili odgovora.  
Zadnje informacije, ki jih je dobil od g. Pintariča so, da bodo gradili. Občina 
neposrednega vpliva na to nima, pridobljeno imajo gradbeno dovoljenje in je to v 
njihovih rokah. 

G. Denis Ploj opozori na izrute bankine na cesti proti Smolincev. 

G. Denis Ploj poda informacijo o obisku pri občanih na svojem območju (Smolinci, 
Župetinci) in razdeljenih vprašalnikih. Vrnjenih je dobil manj vprašalnikov, kot je 
pričakoval. Splošno gledano je odziv občanov na delo občine dober. 

Mag. Mirko Žmavc pove, da je na Svetu staršev zavoda, dobil vprašanje glede 
avtobusnega postajališča v Grabonoškem Vrhu ob rekonstrukciji ceste.  

Župan Marjan Žmavc pove, da se avtobusna postaja ne bo premikala, uredil se bo 
gramoziran hodnik za pešce od avtobusnega postajališča, do križišča za Peščeni Vrh. 

Mag. Vito Kraner pojasni, da investicijo na tem območju v celoti izvaja Direkcija RS za 
ceste. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 

 

 


